
 

ΕΡΩΤΗΣΗ 

         Θεσσαλονίκη, 01/12/2020 

Του:  Κυριάκου Βελόπουλου, Προέδρου Κόμματος, Βουλευτή Λάρισας 
 
ΠΡΟΣ:  Τoν κ. Υπουργό Εσωτερικών 
 
 
ΘΕΜΑ: «Άλυτο το ζήτημα της αποχέτευσης Καλαμακίου Ζακύνθου επί σειρά 

ετών» 
 
 
Κύριε Υπουργέ, 
 
Σύμφωνα με πρόσφατο τοπικό δημοσίευμα ηλεκτρονικού τύπου και κατόπιν 

επικοινωνίας που είχαμε με κατοίκους της Ζακύνθου, η τουριστική περιοχή του 

Καλαμακίου μάταια περιμένει, εδώ και πολλά χρόνια, την ολοκλήρωση ενός σημαντικού 

έργου υποδομής, του αποχετευτικού δικτύου, που ξεκίνησε το 2007, αλλά δεν 

ολοκληρώθηκε ποτέ. Το έργο, όπως πληροφορούμαστε, δεν παραδόθηκε ποτέ 

επίσημα, με συνέπεια να μην παραληφθεί ουδέποτε οριστικά, λόγω κακοτεχνιών. 

Συχνές είναι οι καταγγελίες περί διαρροής λυμάτων από το προβληματικό δίκτυο, 

καθώς, επίσης, και η κακή κατάσταση του οδοστρώματος σε σημεία που διέρχεται ο εν 

λόγω αγωγός. Το αποχετευτικό δίκτυο του Καλαμακίου χρηματοδοτήθηκε από 

ευρωπαϊκό πρόγραμμα και συγκεκριμένα, από το Γ’ Κοινοτικό Πλαίσιο Στήριξης. Στο εν 

λόγω ζήτημα, όπως σας εκτίθεται, είχε εμπλακεί η Δικαιοσύνη, στο πρόσφατο 

παρελθόν, χωρίς, όμως, να αποδοθούν ευθύνες. 

Με δεδομένα όλα τα παραπάνω, 
 
 
Ερωτάται ο κ. Υπουργός: 
 
Προτίθεσθε δια των ενεργειών σας να δώσετε ένα τέλος στην εκκρεμότητα του ανωτέρω 
εκτιθέμενου ζητήματος, που αφορά στο ανολοκλήρωτο και μη οριστικά παραδομένο 
στους ντόπιους πολίτες αποχετευτικού δικτύου του Καλαμακίου Ζακύνθου, ώστε να 
αποκατασταθεί η ορθή λειτουργία του δια συμπληρωματικών παρεμβάσεων, όπου 
κρίνεται αναγκαίο και να αποδοθούν οι αναλογούσες ευθύνες σε όσους και εφόσον 
κωλυσιέργησαν στην διαιώνιση της κατάστασης του συγκεκριμένου έργου, επί σειρά 
ετών; 

 
Ο ερωτών Βουλευτής 
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